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Co słychać na ul. Głębokiej?
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Problemy ze studzienkami, piwnicami, pęknięciami, przedłużający się czas realizacji -
rewitalizacja ul. Głębokiej w Cieszynie do łatwych nie należy i wiąże się z wieloma
utrudnieniami z którymi muszą sobie radzić nie tylko mieszkańcy, ale i turyści. Jak obecnie
wygląda sytuacja na jednej z ważniejszych ulic w śródmieściu zapytaliśmy Burmistrz
Cieszyna Gabrielę Staszkiewicz.
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